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2011D52724 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Sociale Zaken en Werkgelegenheid, belast met 
het voorbereidend onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer 
verslag uit te brengen in de vorm van een lijst van vragen met de daarop 
gegeven antwoorden. 
Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de openbare 
behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid. 

De voorzitter van de commissie,
Van Gent

De adjunct-griffier van de commissie,
Lips 
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1 
Welke bezuinigingen, dan wel versoberingen worden in deze begroting 
ten opzichte van de vorige doorgevoerd? Graag een overzicht met een 
korte toelichting waarom. 

2 
Worden in deze begroting hogere uitgaven voorgesteld ten opzichte van 
de vorige begroting? Zo ja, graag een overzicht en een korte toelichting. 

3 
Hoeveel Nederlandse werknemers (en welk percentage van de werkende 
bevolking) hadden in de periode 2001–2011 een tijdelijk contract? Welk 
percentage van de werknemers in loondienst was dit jaarlijks? 

4 
Welk gedeelte van werknemers die drie tijdelijke contracten bij één 
werkgever heeft gehad ontvangt daadwerkelijk een vast contract? Wat zijn 
de kenmerken van de werknemers, die wel of niet een vast contract 
krijgen? 

5 
Wat zijn de kenmerken (werkterrein, sociaaleconomische status, opleiding, 
leeftijd, cultuur) van de groep werknemers, die tijdelijke contracten versus 
vaste contracten hebben? 

6 
Welk percentage van de Werkloosheidswet (WW)-instroom en Wet werk 
en bijstand (WWB)-instroom komt uit een vast contract en welk 
percentage uit een tijdelijk contract? Wat zijn de kenmerken (werkterrein, 
sociaaleconomische status, opleiding, leeftijd, cultuur) van deze groepen? 

7 
Wat is het kansverschil tussen een werknemer met een tijdelijk contract en 
een werknemer met een vast contract op het verkrijgen van een 
hypotheek voor een koophuis bij een bank? Is er naast de slagingskans 
een verschil in de hoogte van de hypotheek, die deze werknemers kunnen 
krijgen? 

8 
Is het bekend welk percentage van de zelfstandigen zonder personeel 
(zzp’ers) er zelf voor kiest om parttime te werken? 

9 
Is er een verschil tussen het percentage economisch zelfstandige vrouwen 
tussen werknemers en zzp’ers? 

10 
Hoeveel zzp’ers zijn er momenteel in Nederland? Welk percentage van de 
beroepsbevolking is dat? 

11 
Welk percentage van de zzp’ers verzekert zich niet voor arbeidsonge-
schiktheid? Wat zijn de kenmerken ( werkterrein, sociaaleconomische 
status, opleiding, leeftijd, cultuur) van deze groep zzp’ers? 

12 
Welk percentage van de zzp’ers bouwt geen aanvullend pensioen op? Wat 
zijn de kenmerken (werkterrein, sociaaleconomische status, opleiding, 
leeftijd, cultuur) van deze groep zzp’ers? 
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13 
Welk percentage van de zzp’ers had sinds 2008 jaarlijks een uitkering op 
grond van de WWB of het Besluit bijstandsverlening zelfstandigen (BBZ)? 
Is dit gestegen door de economische crisis? Wat zijn de kenmerken 
(werkterrein, sociaaleconomische status, opleiding, leeftijd, cultuur) van 
deze groep zzp’ers? 

14 
Welk gedeelte van de 55-plussers en 60-plussers volgt een scholings-
traject? Hoe is het volgen van scholing verdeeld over alle leeftijdsco-
horten? 

15 
Hoeveel mensen in Nederland werken nu tijdelijk onder het 
minimumloon? 

16 
Hoeveel mensen werken in Nederland met loonkostensubsidie, omdat ze 
niet zelfstandig het minimumloon kunnen verdienen? 

17 
Hoe groot is de kans voor een werkgever op twee jaar loondoorbetaling 
bij ziekte voor een gemiddelde werknemer van 40 jaar? 

18 
Hoe groot is de kans voor een werkgever op 2 jaar loondoorbetaling bij 
ziekte bij een gemiddelde werknemer van 55 jaar? 

19 
Hoe wil de regering het recht van ouders in de kinderopvang versterken, 
zodat ouders meer rechten hebben om in verweer te komen tegen 
kinderopvangorganisaties die meer uren berekenen dan ouders feitelijk 
afnemen? Wanneer gaat de regering hierover de Kamer informeren? 

20 
In hoeverre worden alle medewerkers in de kinderopvang getraind in het 
herkennen, signaleren en bespreekbaar maken van kindermishandeling? 

21 
Kunt u een overzicht geven, per inkomenscategorie, hoeveel een gezin 
maandelijks of op jaarbasis meer moeten betalen aan kinderopvang-
toeslag in 2012, 2013, 2014 en 2015 ten opzichte van het jaar 2011? 

22 
Hoeveel middelen krijgen gemeenten voor kinderopvang op sociaal 
medische indicatie? 

23 
Hoeveel middelen besteden gemeenten gemiddeld aan kinderopvang op 
sociaal medische indicatie? 

24 
Hoe vaak is er kinderopvang op sociaal medische indicatie afgegeven 
door de gemeenten in 2009, 2010 en 2011? 

25 
Wanneer ontvangt de Kamer conform de toezegging van de minister-
president bij de algemene beschouwingen het plan om een substantieel 
aantal mensen met een arbeidsbeperking in dienst van reguliere 
werkgevers te krijgen? 

3



26 
In de internetbijlage op bladzijde 6 staat onder nummer 9 een kasschuif 
Wet werk en arbeidsondersteuning jonggehandicapten (Wajong). Kan de 
regering nader ingaan op deze kasschuif? Betekent deze kasschuif dat er 
in 2012 een bezuiniging is ingeboekt, die in de jaren daarna gerealiseerd 
moet worden, zodat in 2012 het uitgavenplafond niet wordt overstegen? 

27 
Kan de regering bij de tabellen «budgettaire gevolgen van beleid» 
toelichten – in het geval reeksen op nul zijn gezet – wat er met deze 
budgetten is gebeurd? Zijn deze overgeheveld naar andere artikelen? 
Komen deze zaken te vervallen? Is sprake van beleidswijziging? 

28 
Wanneer kan de Kamer de meting van de informatie over de naleving van 
de re-integratieverplichtingen verwachten? De inzet van re-integratie-
middelen dient selectief en vraaggericht te gebeuren. Kan de regering 
nader toelichten wat de regering daaronder verstaat? 

29 
Aangegeven wordt dat de kengetallen «melden samenwonen» nog niet 
zijn omgevormd tot indicatoren ondanks de toezegging tijdens begro-
tingsbehandeling 2011 en dat dit eveneens geldt voor de meting van de 
informatie over de naleving van re-integratieverplichtingen. Wanneer kan 
de Kamer dit wel verwachten? 

30 
Kan de regering de ontwikkelingsvisie geven op het terrein van Sociale 
Zaken en Werkgelegenheid (SZW) voor Caribisch Nederland? 

31 
Welke maatregelen gaat de regering treffen zodat Caribisch Nederland 
zich verder sociaal-economisch kan ontwikkelen? 

32 
Hoeveel bedraagt het re-integratiebudget van gemeenten? 

33 
Hoeveel bedraagt het re-integratiebudget van het UWV? 

34 
Hoe is de besparing van twee miljard per jaar op de lange termijn van de 
Wet werken naar vermogen opgebouwd? Kan de regering in een tabel het 
verloop van de besparingen toelichten? 

35 
Op bladzijde 6 staat de aanpassing van fiscale faciliteiten bij het pensioen-
akkoord genoemd. Het pensioenakkoord wordt nu uitgewerkt. Kan de 
regering een overzicht geven van alle fiscale maatregelen? 

36 
Waarom valt buitenschoolse opvang in vakanties ook onder de 
70%-regeling? 

37 
Is de regering voornemens de beoogde beleidseffecten van de grote 
hervormingen op te nemen in de begroting voor 2013? Kan de regering 
daarbij nulmetingen geven en streefwaarden voor de komende begro-
tingsjaren? Kan de regering dit bijvoorbeeld doen ten aanzien van de 
vergrote arbeidsdeelname van uitkeringsgerechtigden, de effectieve 

4



bestrijding van fraude, arbeidsmigratie en de vereenvoudiging van het 
aantal kindregelingen? 

38 
Op bladzijde 6 van de begroting staat dat het pensioenakkoord leidt tot 
vier miljard lagere overheidsuitgaven en op bladzijde 8 staat dat de 
oudedagsvoorziening toekomstbestendig wordt gehouden door de 
verhoging van de pensioenleeftijd. Kan de regering toelichten met 
hoeveel euro de kosten voor de AOW toe tussen nu en 2020 en 2040 
toeneemt? In hoeverre vormt het pensioenakkoord een oplossing voor dit 
gat? Hoeveel geld loopt de regering nu, in 2020 en in 2040 mis doordat 
ouderen geen AOW-premie betalen? In hoeverre zou fiscalisering van de 
AOW een oplossing vormen voor dit gat? 

39 
De maatregelen in het kader van de Wet werken naar vermogen leveren 
op lange termijn 1,85 miljard op. In het regeerakkoord is naast deze 
maatregel ook het gevolg van het wetsvoorstel geleidelijke afbouw van de 
dubbele heffingskorting in het referentieminimumloon ingeboekt. De 
samenloop van deze beide maatregelen heeft een extra opbrengst, zo is 
vermeld in de memorie van toelichting bij het wetsvoorstel geleidelijke 
afbouw van de dubbele heffingskorting in het referentieminimumloon. 
Heeft de regering bij de begroting voor 2012 rekening gehouden met de 
extra besparingen als gevolg van deze samenloop? 

40 
Kan de regering een overzicht geven van de sanctiebedragen, die per 
1 juli 2012 voor fraude van burgers en bedrijven omhoog gaan? 

41 
Welke budgetten zijn beschikbaar voor de van-werk-naar-werk bonus. 
Welke budgetten zijn beschikbaar voor intersectorale scholing? Op welke 
manier compenseert de regering de sociale partners voor extra inzet? 

42 
Kan de regering een overzicht verstrekken van de toenemende 
AOW-uitgaven in de komende jaren (tot 2040)? 

43 
Welke maatregelen worden getroffen om het aanpassingsvermogen en de 
mobiliteit binnen de arbeidsmarkt te verbeteren? 

44 
Welke maatregelen worden genomen om het arbeidsaanbod in de 
tekortsectoren te vergroten? 

45 
Welke maatregelen worden getroffen om de focus gericht op bescherming 
bij het behouden van een baan te verplaatsen naar een focus gericht op 
bescherming bij het behouden van werk? 

46 
De AOW-uitgaven nemen in deze kabinetsperiode toe met 3,7 miljard. Met 
hoeveel nemen de belastinginkomsten over het aanvullende pensioen toe 
in deze kabinetsperiode? 

47 
Kan de regering de arbeidsparticipatie per leeftijdscohort (bijvoorbeeld 
van 10 jaar) toelichten? Kan de regering daarnaast een overzicht geven 
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over de arbeidsdeelname van niet-westerse allochtonen en gedeeltelijk 
arbeidsgeschikten? 

48 
Kan de regering inzichtelijk maken welke stappen de regering onderneemt 
om de mismatch op de arbeidsmarkt aan te pakken? 

49 
De arbeidsdeelname van vrouwen en 55-plussers groeit weliswaar, maar 
blijft nog achter bij de gemiddelde arbeidsdeelname. Dit laatste geldt ook 
voor de arbeidsdeelname van niet-westerse allochtonen en gedeeltelijk 
arbeidsgeschikten. Kan de regering specifiek per groep toelichten welke 
maatregelen worden genomen om de arbeidsdeelname van deze groepen 
te vergroten? Wat is de reden dat de arbeidsparticipatie van etnische 
minderheden terugloopt. Stijgt dit bij de WW of WWB met eenzelfde 
percentage? 

50 
Werkzoekenden uit de Europese Unie €U hebben toegang tot de 
Nederlandse arbeidsmarkt, maar zij moeten wel in hun eigen levenson-
derhoud kunnen voorzien, stelt de regering. Kan de regering toelichten 
welke maatregelen worden genomen zodat deze EU-onderdanen geen 
langer aanspraak kunnen gaan maken op de WWB? Welke maatregelen is 
de regering voornemens te nemen in het kader van de aanspraak op 
andere socialezekeheidswetten? 

51 
De regering geeft aan maatregelen te treffen waardoor sociale 
bescherming blijvend kan worden geboden wie dat echt nodig heeft. Kan 
de regering nader toelichten op wie de regering dan doelt? 

52 
Kan de regering toelichten in hoeverre het onbenut arbeidspotentieel 
matcht met de vraag op de arbeidsmarkt anno 2011 en verder? 

53 
Kan de regering toelichten of de regering inmiddels afspraken heeft 
kunnen maken met gemeenten over de Wet werken naar vermogen? Kan 
de regering inzichtelijk maken wat de gevolgen zijn als de Wet werken 
naar vermogen niet in overeenstemming met gemeenten wordt 
ingevoerd? 

54 
Uit welke cijfers blijkt dan tenminste de helft van de Wajongers in staat is 
om te werken? 

55 
Nederland is Europees koploper in het aandeel mensen dat in de sociale 
werkvoorziening werkt. Kan de regering in een tabel toelichten hoe groot 
de verschillen zijn met andere Europese landen? 

56 
Worden alle uitvoeringskosten, die het Uitvoeringsinstituut werknemers-
verzekeringen (UWV) voor de uitvoering van de Wajong ontvangt per 2013 
overgeheveld naar het gemeentefonds? Zo nee, welke kosten niet en 
waarom niet? 

57 
Kan de regering toelichten op welke manier de regering de uitkomst van 
de pilots «Werken naar Vermogen», die nu nog lopen, betrokken worden 
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bij de uitwerking van de Wet werken naar vermogen voordat het 
wetsvoorstel wordt aangeboden aan de Kamer? 

58 
Gesproken wordt over «participatieplan voor Wajongers». Kan de regering 
toelichten welke resultaten er op dit terrein zijn geboekt? 

59 
Wanneer gesteld wordt dat slechts een kwart van de Wajongers werkt, 
terwijl tenminste de helft van de Wajongers in staat is om te werken, 
wordt dan gedoeld op de nieuwe Wajongers (instroom vanaf 2010) of op 
de Wajongers van voor 2010? 

60 
Sinds de invoering van de nieuwe Wajong-wet is de instroom van 
Wajongers verminderd. Kan de regering toelichten hoe groot deze 
vermindering procentueel is vergeleken met de situatie vóór 2010? 

61 
Wat zijn de resultaten van het instrument «participatieplan voor 
Wajongers»? 

62 
Hoeveel werkende jonggehandicapten blijven langer dan vijf jaar, dan wel 
langer dan negen jaar in dienst bij een werkgever? 

63 
Waaruit bestaat de geconstateerde fraude van bedrijven (WAV, Arbowet, 
Arbeidstijdenwet en WML) Wat voor type fraude of welke overtredingen 
komen het meeste voor? 

64 
Waaruit bestaat de constateerde fraude van burgers (WW, WWB, 
Arbeidsongeschiktheidsregelingen, Algemene kinderbijslagwet (AKW), 
Toeslagenwet (TW), Algemene ouderdomswet (AOW) en Ziektewet (ZW)? 
Wat voor type fraude of welke overtredingen komen het meeste voor? 
Wat is de reden dat fraude bij WW-uitkeringen zo vaak voorkomt? Wordt 
hier specifiek op gehandhaafd in de toekomst? 

65 
Kan de regering toelichten waarom er niet voor is gekozen om ten aanzien 
van handhaving streefwaarden/prestatienormen te formuleren, maar 
enkel de realisatiecijfers weer te geven? 

66 
Hoeveel staat er op dit moment bij de gemeenten in totaal open aan nog 
te incasseren fraudebedragen? Wat is de inschatting van de regering ten 
aanzien van de incassoratio van dit totaalbedrag? Welke maatregelen is de 
regering voornemens te treffen om de incassoratio te verhogen? 

67 
De regering gaat de fraudebestrijding bij gemeenten ondersteunen door 
expertise van de Inspectie SZW beschikbaar te stellen. Kan de regering 
toelichten hoe daaraan uitvoering wordt gegeven? 

68 
Door de stevigere fraudeaanpak wordt een besparing gerealiseerd, die 
naar verwachting oploopt tot 180 miljoen. Kan de regering toelichten op 
welke aannames dit is gebaseerd? 

7



69 
Uit welke cijfers blijkt dat van de 1,5 miljoen mensen, die een uitkering 
ontvangen, er een half miljoen kunnen werken? Waarop is dit gebaseerd? 

70 
Kan de regering toelichten wat de inschatting is van het aantal te 
verwachten (arbeids)migranten vanuit Bulgarije en Roemenië voor 2012 
indien de grenzen gesloten blijven en indien onverhoopt alsnog besloten 
wordt de grenzen voor deze landen te openen? 

71 
Kan de regering toelichten op welke wijze arbeidsmigranten, die niet 
langer meer werken, verplicht kunnen worden terug te keren naar hun 
land van herkomst. Kunnen bedrijven, die arbeidsmigranten naar 
Nederland halen, worden verplicht de terugkeerkosten te betalen? 

72 
Hoe zorgt het UWV er voor dat er steeds meer uitkeringsgerechtigden een 
baan krijgen waarvoor nu of in het verleden een tewerkstellingsver-
gunning voor wordt verleend? 

73 
Is de regering van mening dat het aanvaarden van een fulltime baan altijd 
moet leiden tot meer inkomsten dan uit een bijstandsuitkering? Welke 
maatregelen gaat de regering nemen om dit te realiseren? 

74 
Zowel op grond van de WW als in de bijstand moet de uitkering worden 
ingetrokken als mensen niet voluit meewerken om weer aan de slag te 
komen. De regering beziet nadere wet- en regelgeving op dit vlak. Biedt 
de huidige wet- en regelgeving dan al geen mogelijkheden? Hoe denkt de 
regering het UWV en de gemeenten te stimuleren om deze maatregelen te 
treffen? 

75 
Welk bedrag houdt een alleenstaande ouder, die vanuit de bijstand vijf 
dagen gaat werken tegen het minimumloon over? 

76 
Wat gaat de regering doen aan de situatie dat een alleenstaande ouder, 
die vanuit de bijstand vier dagen gaat werken tegen minimumloon per 
jaar ruim € 1 000 minder overhoudt dan wanneer deze ouder nog in de 
bijstand zou zitten? 

77 
Kan de regering toelichten welke kindregelingen elkaar soms tegen-
werken? 

78 
Welk percentage van de personen met een gedeeltelijke arbeids-
ongeschiktheidsuitkering zijn na de hervormingen van de regering aan het 
werk gekomen? Hoe verhoudt zich dat met de jaren voor de hervor-
mingen? 

79 
Kan de regering een overzicht geven, per inkomenscategorie, hoeveel een 
gezin maandelijks of op jaarbasis erop achteruit gaat door de bezuini-
gingen op de kindregelingen in 2012, 2013 en 2014, 2015 ten opzichte van 
het jaar 2011? 
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80 
Om de export van uitkeringen verder tegen te gaan wordt onder andere 
het woonlandbeginsel ingevoerd. Wat is de stand van zaken van de 
verdragswijzigingen, die hiervoor met diverse staten noodzakelijk zijn? 

81 
Welke zeven verdragen worden per 1 januari 2012 stopgezet, zodat op 
grond daarvan geen export van uitkeringen zal plaatsvinden? Wat zijn de 
eventuele risico’s hierbij? 

82 
Hoeveel AOW-uitkeringen worden naar het buitenland geëxporteerd? Kan 
de regering dit toelichten met een onderscheid in: EU landen, EER landen, 
Caribisch gebied en overige? 

83 
Welke specifieke diensten, die beschikbaar waren of zijn voor werklozen of 
arbeidsongeschikten, verdwijnen door de bezuiniging op het UWV? 

84 
Kan de regering inzichtelijk maken welke gevolgen de bezuinigingen op 
uitvoeringsinstanties als het UWV hebben op de dienstverlening naar 
cliënten? Kan de regering ook toelichten op welke wijze dienstverlening 
op maat aan cliënten gegarandeerd blijft? 

85 
In hoeverre wordt er op dit moment gebruik gemaakt van de inzet van 
dienstverlening uit de markt voor wat betreft re-integratie? Hoe gaat de 
regering dit de komende tijd intensiveren? 

86 
Hoe staat het met de ontwikkeling van de loonsomheffing? Wanneer kan 
de Kamer hierover meer informatie verwachten? 

87 
Kan de regering voorbeelden geven van de efficiencymaatregelen en 
vereenvoudiging van wet- en regelgeving waarmee het UWV verder gaat 
besparen op de uitvoeringskosten? 

88 
Voor zowel bedrijven als burgers wordt rijksbreed gestreefd naar een 
vermindering van administratieve lasten met jaarlijks 5% vanaf 2012. De 
regering draagt aan deze doelstellingen voor bedrijven bij door onder 
meer uniformering loonbegrip en wijziging van de Abowetgeving. Kan de 
regering dit nader toelichten? Kan de regering ook de reductiepercentages 
van 37% voor bedrijven en voor burgers 27% in tijd en 58% in kosten 
nader onderbouwen? 

89 
Wat zijn de gevolgen voor werkzoekenden zonder internet aansluiting van 
de digitalisering van de dienstverlening? Is de regering voornemens alle 
uitkeringen met de prijs van een internetabonnement te verhogen? 

90 
Wat is de maximale reisafstand naar een werkplein? Is de regering 
voornemens de reiskosten te vergoeden? 

91 
Hoeveel uitkeringen worden verstrekt door de rijksdienst Caribisch 
Nederland? Wat voor type uitkeringen zijn dat? Wat is de hoogte van deze 
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uitkeringen? Hoe verhoudt zich het aantal uitkeringen in vergelijking met 
(Europees) Nederland? 

92 
Hoe gaat de regering personen in Nederland, die geen uitkering 
ontvangen maar niet werken, verleiden om aan het werk te gaan? 

93 
Hoe gaat de regering parttimers verleiden om meer uren te gaan werken? 

94 
Op welke cijfers wordt de naderende krapte op de arbeidsmarkt 
gebaseerd? Is het niet altijd zo geweest dat de arbeidsmarkt zich snel 
aanpast bij tekorten en/of overschotten? 

95 
Kan de regering het (deels) benutbaar arbeidspotentieel weergeven in 
leeftijdscategorieën? 

96 
Wat betekent het AWIR-effect kinderopvang van +/- 40 miljoen? 

97 
De korting op het Wet sociale werkvoorziening (Wsw)- budget van 120 
miljoen voor 2012 stond opgenomen in de begroting 2011. Waar is deze 
korting terug te vinden in de begroting 2012? 

98 
De evenredige reductie van het re-integratiebudget is opgenomen in de 
begroting 2011. Waar is deze bezuiniging terug te vinden in de begroting 
2012? 

99 
Hoe is het bedrag van de besparing van 5 miljoen per jaar vanwege de 
AOW-verjaardag opgebouwd? 

100 
Kan de regering het bedrag, dat gemoeid is het met participatiebudget 
Onderwijs Cultuur en Wetenschap (OCW) nader toelichten? 

101 
Kan de regering de uitvoeringsmutaties van de artikelen 46, 47, 48, 49, 50, 
51 en 52 separaat toelichten? 

102 
De begroting bevat een onderdeel versobering rijksdienst. Waaruit is dit 
deel opgebouwd? 

103 
Kan de regering een toelichting geven op de aansluitingstabel zodat 
duidelijk wordt wat de achtergronden zijn van majeure wijzigingen in de 
begroting? 

104 
Kan de regering toelichten waarom voor 2012 er slechts voor één 
beleidsdoorlichting is gekozen en in 2013 liefs zeven op de agenda staan? 

105 
Wat wordt bedoeld met de post uitvoering op bladzijde 27? 
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106 
Indien de cijfers en prognoses in de loop van 2012 negatiever uitvallen 
dan nu verwacht, is de regering dan van plan om corrigerende maatre-
gelen te nemen? Kan de regering toelichten op welk moment ingrijpen 
wenselijk en/of mogelijk wordt geacht? 

107 
Hoe hoog is op dit moment de marginale druk per type huishouden? En 
hoe hoog is deze in andere landen? 

108 
Welke personen komen in aanmerking voor de extra 90 miljoen bijzondere 
bijstand? 

109 
Hoe is het bedrag van de subsidies en de overige kosten uit tabel 41.1 
opgebouwd? Waarom is het bedrag van de uitgaven hoger dan de 
verplichtingen? 

110 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het verlagen van het sociaal minimum 
voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

111 
Wat zijn de koopkrachteffecten als gevolg van de wijzigingen in de WWB 
voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

112 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het beperken van de zorgtoeslag voor 
diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

113 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het verhogen van het eigen risico in de 
zorgverzekeringswet voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamen-
stellingen? 

114 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het invoeren van de gezinsbijstand 
voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

115 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het normeren van het gemeentelijk 
armoedebeleid voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstel-
lingen? 

116 
Wat zijn de koopkrachteffecten van beperken van de schuldhulpverlening 
voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

117 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het verlagen van de jonggehandicap-
tenuitkering voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

118 
Wat zijn de koopkrachteffecten van afschaffen van de Wet werk en 
inkomen kunstenaars voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamen-
stellingen? 

11



119 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het inkomensafhankelijk maken van de 
Wet tegemoetkoming chronisch zieken en gehandicapten (WTCG) voor 
diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

120 
Wat zijn de koopkrachteffecten het invoeren van de eigen bijdrage voor de 
tweedelijns geestelijke gezondheidszorg (GGZ) voor diverse inkomens-
groepen en huishoudsamenstellingen? 

121 
Wat zijn de koopkrachteffecten het invoeren van de eigen bijdrage voor 
verblijf voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

122 
Wat zijn de koopkrachteffecten van de forse bezuinigingen op het 
persoonsgebonden budget voor diverse inkomensgroepen en 
huishoudsamenstellingen? 

123 
Wat zijn de koopkrachteffecten het verlagen van het mantelzorgcom-
pliment voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

124 
Wat zijn de koopkrachteffecten van de bezuiniging op het basispakket in 
de zorg voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

125 
Wat zijn de koopkrachteffecten van de bezuinigingen op de kinderopvang 
voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

126 
Wat zijn de koopkrachteffecten van de bezuiniging op de kinderbijslag 
voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

127 
Wat zijn de koopkrachteffecten van de bezuiniging op het kindgebonden 
udget voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

128 
Wat zijn de koopkrachteffecten van de bezuiniging op de AOW-tegemoet-
koming voor ouderen voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamen-
stellingen? 

129 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het verlagen van de huurtoeslag voor 
diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

130 
Welke maatregelen hebben koopkrachteffecten op de hoogste inkomens-
groepen, dan wel allerrijksten? Kan de regering hiervan een overzicht 
geven waarin de maatregel en het koopkrachteffect van deze maatregel is 
opgenomen? 

131 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het achterblijven van de indexatie van 
de pensioenen voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstel-
lingen? 
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132 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het afschaffen van de spaarloonre-
geling voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

133 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het verlagen van de doorwerkbonus 
voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

134 
Wat zijn de koopkrachteffecten van beperken van de AOW partnertoeslag 
met 10% voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

135 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het beperken van de alleenstaande 
ouderkorting voor diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstel-
lingen? 

136 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het beperken van de aftrek voor 
levensonderhoud van kinderen voor diverse inkomensgroepen en 
huishoudsamenstellingen? 

137 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het vervallen van de vermogensvrij-
stelling voor minderjarige kinderen voor diverse inkomensgroepen en 
huishoudsamenstellingen? 

138 
Wat zijn de koopkrachteffecten van het verhogen van de basishuur voor 
diverse inkomensgroepen en huishoudsamenstellingen? 

139 
Waarom is er bij de koopkrachtplaatjes geen rekening gehouden met het 
afschaffen van het spaarloon, de bezuinigingen op de kinderopvang-
toeslag en de bezuinigingen op de huurtoeslag? 

140 
Kan de regering een beeld schetsen van de koopkracht voor zzp’ers? 

141 
Waarom is het percentage in de Regeling wet kinderopvang voor de eigen 
bijdrage voor WWB’ers niet meeverhoogd? Wat zijn de effecten van deze 
maatregelen? 

142 
In theorie is het verstandig om lage marginale tarieven te hanteren voor 
de inkomensgroepen met de grootste massa (waaronder de meeste 
mensen vallen). Hoe verhoudt dit zich tot de lagere marginale druk voor 
de hogere inkomens en de hogere marginale druk in het afbouwtraject 
(lage en middeninkomens?) als gevolg van de bezuinigingen? Wat is er 
bekend over de effecten hiervan op het arbeidsaanbod? Bestaan er ook 
punten in de tariefstructuur waar de marginale druk hoger is dan 100%? 
Wat zijn de effecten van de bezuinigingen op de kinderopvang op de 
marginale druk? Kan de regering inzicht geven in de marginale druk voor 
verschillende type huishoudens (mogelijk in grafiekvorm)? 

143 
Het lijkt erop dat er in 2012 sprake is van minder financiële prikkels voor 
werkaanvaarding dan in 2011. Welke afwegingen hebben hierbij een rol 
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gespeeld? Welke effecten zijn te verwachten op het aantal werkloosheids-
uitkeringen? 

144 
In hoeverre komt de Europese participatiedoelstelling van 75% in 2020 
overeen met de bruto participatiedoelstelling uit Nederland van 80% in 
2020, aangezien hier sprake is van verschillende definities? Waarom kiest 
de regering ervoor een bruto arbeidsparticipatiedoelstelling te formuleren 
in plaats van een netto participatiedoelstelling, conform de Europa2020-
strategie? 

145 
Welke maatregelen gaat de regering nemen om de zelf opgelegde 
participatiedoelstelling in voltijds-equivalenten van 62,5% te bereiken? 

146 
Kan de regering toelichten welke stappen er (extra) genomen zullen 
worden om de doelstelling van 80% bruto arbeidsparticipatie in 2016 te 
behalen? 

147 
De WWB en de Wet investeren in jongeren (WIJ) worden samengevoegd. 
Is de regering dan nog in staat om de het percentage werkloze jongeren te 
meten? 

148 
Wat is de netto arbeidsparticipatie voor mannen in 2008, 2009 en 2010? 

149 
Wat is de oorzaak van de forse daling van netto arbeidsparticipatie 
etnische minderheden? 

150 
Op welke manier zijn de met het huidige tempo van realisatie en het feit 
dat sprake is van een economische crisis de algemene doelstelling van dit 
beleidsartikel haalbaar? 

151 
Waarom dalen de uitvoeringskosten van zwangerschapsverlof vanaf 2013, 
terwijl de uitkeringslasten stijgen? Waaruit bestaan de nominale kosten in 
tabel 42.4 en waarom stijgen deze zo snel? 

152 
Waarom is er voor gekozen om operationele doelstelling vier van artikel 
42 als aparte doelstelling te formuleren in plaats van dat als onderdeel op 
te nemen onder artikel 43? In hoeverre is er samenhang tussen ouder-
schapsverlof en de vitaliteitsregeling? 

153 
Kan de regering nader toelichten waarom de uitvoeringskosten voor 
zwangerschaps- en bevallingsverlof is gestegen door herijking van het 
rekenmodel? Waarom vallen deze hoger uit? 

154 
Kan de regering toelichten wat de effectiviteit is van de doorwerkbonus? 
Kan de regering het gebruik van de doorwerkbonus specificeren voor de 
verschillende inkomensgroepen? 
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155 
Waarom wijkt het bedrag van 490 miljoen voor de loopbaanfaciliteiten 
(2013–2016) af van het bedrag van 495 miljoen in het vitaliteitspakket, 
zoals blijkt uit de brief van de regering hierover van 30 oktober 2011? 

156 
Hoe vaak werd gebruik gemaakt van de premiekorting en arbeidskorting 
oudere werknemers? 

157 
Waarom stijgt het bedrag dat gemoeid is met «Vitaliteit: doorwerken» in 
2016 opeens sterker dan de jaren ervoor? 

158 
Waarom stijgt het bedrag dat gemoeid is met «Vitaliteit: mobiliteit» flink in 
de jaren 2012–2016? 

159 
Kan de regering toelichten in hoeverre er bij werkgevers bekendheid 
bestaat over het verkrijgen van mobiliteitsbonus voor verschillende 
groepen werknemers? Hoe kan de regering deze bekendheid vergroten en 
past dit binnen de afgesproken budgetneutraliteit? 

160 
Wat is er bekend over de effectiviteit van de nu bestaande doorwerk-
bonus? Wat valt er in dat licht te zeggen over de verwachte effectiviteit 
van de werkbonus? Tot hoeveel extra arbeidsparticipatie verwacht de 
regering bijvoorbeeld dat deze zal leiden? 

161 
Kan de regering ingaan op de effectiviteit van de mobiliteitsbonus? Tot 
hoeveel extra arbeidsparticipatie zal deze bijvoorbeeld naar verwachting 
leiden? 

162 
Kan de regering toelichten op welke wijze het vitaliteitspakket gericht 
ingezet kan worden voor loopbaanbeleid? 

163 
Kan de regering toelichten op welke wijze werkgevers hun verant-
woording dragen en hier uitvoerig toelichten dat als het gaat om het 
voeren van een loopbaanbeleid een werknemer gezond langer door kan 
werken. Kan de regering toelichten of werknemers een afdwingbaar recht 
hebben op een actief loopbaanbeleid? 

164 
Waarom geldt de werkbonus voor werknemers vanaf 61 jaar, terwijl de 
werkbonus voor werkgevers pas begint bij werknemers vanaf 62 jaar? Is 
het niet handiger om dit te uniformeren? 

165 
Wordt het effect van het vitaliteitspakket geëvalueerd? 

166 
In de memorie van toelichting wordt vermeld dat vanaf 2012 resterende 
middelen voor arbeidsparticipatie zijn toegevoegd aan het beleidsartikel 
47 (bemiddeling en re-integratie). Zijn deze middelen kwalitatief gelijk 
gebleven? 

15



167 
Bij het begrotingsartikel wordt toegelicht dat de begrotingsopbrengsten 
(boete opbrengsten van de Wet arbeid vreemdelingen) alleen nog binnen 
artikel 43 (arbeidsverhoudingen) zal plaatsvinden. Blijven deze 
opbrengsten gelijk? 

168 
De uitkeringslasten voor zwangerschaps- en bevallingsverlof zijn 
ondergebracht in het artikel arbeidsparticipatie. Kan de regering nader 
toelichten waarom deze keuze is gemaakt? Gaat het daarbij om zowel 
zelfstandigen als werknemers? 

169 
De regering geeft aan dat een budgetneutrale herschikking heeft 
plaatsgevonden van de uitvoeringskosten voor het UWV op basis van het 
model waarop kosten worden toegekend aan verschillende wetten en op 
grond van de bezuinigingstaakstelling. Kan de regering toelichten hoe dit 
is gedaan en wat er is veranderd? 

170 
Kan de regering nader toelichten hoe de regering de streefwaarde van 
maximaal 8% schoolverlaters zonder startkwalificatie gaat bereiken? Hoe 
kan het succes daarvan in de komende jaren worden gemeten? 

171 
De overgangsregeling voor de levensloopregeling zou juist bedoeld 
moeten zijn voor de deelnemers, die al actief gebruik gemaakt hebben van 
de levensloopregeling. Kan de regering toelichten of deelnemers, die het 
afgelopen jaar een groot gedeelte van hun levensloopregeling-tegoed 
gebruikt hebben voor een sabbatical of ander toegestaan doel, en 
hierdoor op 31 december 2011 minder dan € 3 000 op hun levensloopre-
kening hebben staan, deel mogen nemen aan de overgangsregeling 
levensloopregeling? Deze personen zijn in het bijzonder degenen, die 
«actief» van de regeling gebruik hebben gemaakt, en dat geldt niet voor 
degenen die nog snel voor 31december 2011 voor het eerst € 3 000 in de 
levensloopvoorziening hebben gestort. 

172 
Kan de regering toelichten hoeveel van de huidige deelnemers en welk 
percentage van de huidige deelnemers aan de levensloopregeling niet 
voldoen aan die eis van € 3 000 voor de overgangsregeling van de 
levensloopregeling? 

173 
Kan de regering toelichten of deelnemers, die het afgelopen jaar een 
groot gedeelte van hun levensloopregeling-tegoed gebruikt hebben voor 
een sabbatical, en hierdoor op 31 december 2011 minder dan € 3 000 op 
hun levenslooprekening hebben staan, deel mogen nemen aan de 
overgangsregeling levensloopregeling? Zo niet, waarom stelt de regering 
dan dat personen «die actief gebruik maken van de levensloopregeling» 
mee kunnen doen met de overgangsregeling? 

174 
Hoe hoog is de wig in andere Europese landen? 

175 
Kan de regering een overzicht geven van de ontwikkeling van de wig in de 
afgelopen jaren? 
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176 
Waarom heeft de regering geen streefcijfer vastgesteld van het aantal 
mensen met een startkwalificatie? Het cijfer dat op Europees niveau wordt 
vastgesteld (jongeren, die vroegtijdig school verlaten) is een andere 
definitie dan de startkwalificatie. Gaat de regering wel het aantal mensen 
met een startkwalificatie monitoren? 

177 
Kan de regering nader toelichten aan de hand van tabel 42.7 wat dit exact 
betekent voor de concurrentiepositie van Nederland in Europa? 

178 
Hoe gaat de regering ervoor zorg dragen dat jongeren, meer dan nu het 
geval is, worden aangesproken op de eigen verantwoordelijkheid bij het 
verkrijgen van een startkwalificatie en dat de verantwoordelijkheid voor 
dit doel niet eenzijdig bij de werkgever komt te liggen? 

179 
Hoe groot is het percentage jongeren, dat nu vroegtijdig de school 
verlaat? 

180 
Wat is er bekend over het aantal personen dat niet werkt vanwege 
drempels bij de combinatie arbeid en zorg? Klopt het dat het aantal 
personen dat niet werkt in verband met de combinatie arbeid en zorg niet 
terugkomt in de huidige indicator? Waarom is hierover geen indicator of 
kengetal opgenomen? 

181 
Wat is de verwachting van de regering van het gebruik van zwanger-
schaps- en bevallingsverlofregelingen, adoptieverlof, ouderschapsverlof 
en de levensloopregeling? 

182 
Hoe verklaart de regering het groter wordende verschil tussen inkomen 
van man en vrouw bij de overheid? Welke conclusies verbindt de regering 
hieraan? Wat gaat de regering doen om deze trend te stoppen? Neemt de 
regering in overweging om een andere methodiek te hanteren om 
zodoende een meer concrete indicator voor de aanwezigheid van een 
beloningsverschil te hanteren? 

183 
Hoe kan het dat er sinds 2006 een stijgende lijn zit (in negatieve zin) in het 
beloningsverschil tussen mannen en vrouwen bij de overheid? 

184 
Wat is de regeringsdefinitie van een «minimumniveau» van arbeidsrechte-
lijke bescherming? 

185 
Wat is de regeringsdefinitie van «evenwichtige arbeidsverhoudingen»? 

186 
Is er een verschil tussen een minimumniveau en een basisniveau van 
wettelijke arbeidsrechtelijke bescherming? 

187 
Hoe is de regering van plan een basisniveau van wettelijke arbeidsrechte-
lijke bescherming te bevorderen? 
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188 
Kan de regering toelichten op welke wijze de verschillen op het gebied 
van rechten en arbeidsvoorwaarden tussen mensen die fulltime werken, 
deeltijdwerken en flexibel werken worden aangepakt? Kan de regering 
(cijfermatig) toelichten in hoeverre de flexibele schil de gevolgen van de 
crisis heeft opgevangen? De flexibele schil groeit en ruim 25% is 
flexwerker. 

189 
Kan de regering toelichten waarom de Wet flex en zekerheid tot nog toe 
nog niet is geëvalueerd? 

190 
Wat is de kabinetsdefinitie van een «basisniveau van wettelijke arbeids-
rechtelijke bescherming»? Waarom wordt hier gekozen voor een 
basisniveau? 

191 
Hoe is de regering van plan een basisniveau van wettelijke arbeidsrechte-
lijke bescherming te bevorderen? 

192 
Welke operationele doelstellingen zijn samengevoegd en welke budget-
taire gevolgen heeft dit? Wat is de reden van de samenvoeging van drie 
operationele doelstellingen? 

193 
Waaruit bestaat de post «overig» in tabel 43.1 vanaf 2012? 

194 
Kan de regering toelichten op welke wijze loopbaanbeleid, scholing en het 
nieuwe werken onderdeel worden van de normale arbeidsvoorwaarden? 
Kan de regering toelichten op welke wijze cao’s en andere regelgeving 
hiervoor ingezet dienen te worden en welke rol de regering hierin speelt? 

195 
Kan de regering inzichtelijk maken hoeveel cao’s afspraken bevatten op 
het gebied van scholing en persoonlijk ontwikkelingsbeleid en wordt 
hierin ook onderscheid gemaakt in bijvoorbeeld leeftijd, gender of 
contractvorm? Kan de regering toelichten of cao’s aan de hand van 
bijvoorbeeld het toetsingskader algemeen verbindend verklaringen 
getoetst worden op afspraken over scholing of persoonlijk ontwikkelings-
beleid? 

196 
Verstrekt de belastingdienst gegevens aan de Arbeidsinspectie voor de 
naleving van de Wet op het minimumloon en de minimumvakantiebijslag 
(WML)? 

197 
Wat zijn de resultaten van de subsidies, die worden verleend aan 
innovatieve projecten die bijdragen aan daadwerkelijke veranderingen op 
het terrein van de arbeidsverhoudingen? 

198 
Is het waar dat er «nep-vakbonden» actief zijn, die niet zozeer als doel 
hebben om de belangen van de werknemers te verdedigen, maar eerder 
als partner van de werkgevers optreden om een voor deze werkgevers zo 
gunstig mogelijke cao af te sluiten. Zo ja, voert de regering beleid tegen 
dit fenomeen? 
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199 
Het totaal aantal werknemers dat valt onder de cao bedraagt in 2011 
6 128 500 personen. Hoeveel procent van het totaal aantal werknemers is 
dat? 

200 
In het regeerakkoord is genoemd dat cao’s, die geen aandacht besteden 
aan ouderen en duurzame inzetbaarheid, niet meer algemeen verbindend 
worden verklaard. Kan de regering toelichten in hoeveel gevallen cao’s 
door deze reden niet meer algemeen verbindend zijn verklaard? Wat zijn 
daar de voornaamste redenen voor? 

201 
Waarom wordt het aantal ondernemingen met een ondernemingsraad 
bijgehouden? Wat wil de regering doen met dergelijke cijfers? 

202 
Wat wordt er verstaan onder het stimuleren van initiatieven op het gebied 
van sociale innovatie? 

203 
Wat zijn de uitvoeringskosten (loon inclusief opslag voor kantoorartikelen, 
gebouw) van het verlenen van ontslagvergunningen door het UWV op 
grond van artikel 6 van het Buitengewoon Besluit arbeidsverhoudingen? 

204 
Wat zijn de uitvoeringskosten bij de rechterlijke macht (loon kanton-
rechters, griffiers en ondersteunend personeel inclusief opslag voor 
kantoorartikelen, gebouw) van de rechtszaken, die ontslag betreffen? 

205 
Wat is het totale bedrag dat jaarlijks door werkgevers aan ontslagvergoe-
dingen wordt betaald? Kan dit bedrag uitgesplitst worden naar 
vergoeding via de UWV-route, ontslag via de kantonrechter en onderling 
overeengekomen afkoopsommen (gouden handdrukken)? 

206 
Het aantal ontslagaanvragen bij het UWV en ontbindingsverzoeken via de 
rechtbank is in 2010 afgenomen in vergelijking met een jaar eerder. 
Beschikt de regering ook over gegevens over het aantal beëindigingover-
eenkomsten over 2009 en 2010? 

207 
Welke conclusies verbindt de regering aan de omstandigheid dat het 
aantal notificaties is gestegen voor dienstverleners uit de EU, wanneer 
dienstverleners werken met werknemers uit een land waarvoor geen vrij 
verkeer van werknemers geldt als gevolg van een toename van grensover-
schrijdende dienstverlening? 

208 
Kan de regering toelichten wat de oorzaken kunnen zijn van de stijging 
van het percentage inspecties waarbij overtreding van de WAV en/of de 
WML is vastgesteld? 

209 
Wat gaat de regering doen om de naleving van de fundamentele 
arbeidsnormen van de International Labour Organisation (ILO) te 
bevorderen? 
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210 
Hoe verhoudt het niet kiezen van streefwaarden voor het aantal tewerk-
stellingvergunningen zich tot het nieuwe beleid van de regering om zo 
weinig mogelijk tewerkstellingvergunningen af te geven? Kan de regering 
toelichten of het toch het streven is om minder tewerkstellingsvergun-
ningen af te geven? 

211 
Verwacht de regering dat het aantal inspecties waarbij een overtreding 
van de WAV en/of het WML voorkomt, gaat dalen als gevolg van de 
strengere sancties? 

212 
Wat is het bedrag dat gemoeid is met de boete-ontvangsten naar 
aanleiding van overtredingen op basis van de WAV en/of WML? 

213 
Wat zijn de kosten, die gemoeid zijn met het ziekteverzuim? 

214 
Hoe komt het dat er een dalende trend waarneembaar is van het aantal 
kennismigranten? 

215 
Wat doet de regering om de regels van arbeids- en kennismigratie te 
handhaven? 

216 
Wat zijn de factoren, die een rol kunnen spelen bij beheersing van 
verzuimuitval en arbeidsuitval en hoe zijn die te beheersen? 

217 
Is de petrochemische sector de enige sector met incidenten? Zo nee, 
welke sectoren zijn er nog meer en wat zijn daarvan de kengetallen? 

218 
Heeft de regering bij de kengetallen voor operationele doelstelling 1 
bepaalde streefdoelen? Zo ja, welke? 

219 
Uit de beantwoording van de regering bij de vragen over de slotwet en 
het jaarverslag SZW blijkt dat Nederland een veel hoger ziekteverzuim 
kent dan andere Europese landen. Kan de regering toelichten waarom de 
streefwaarde van 4,3% gehandhaafd blijft en waarom er niet gekozen 
wordt voor een lagere streefwaarde? 

220 
Waarom is het streven naar het aantal incidenten met verzuim tot gevolg 
bij grote hoeveelheden gevaarlijke stoffen gesteld op drie in 2011 terwijl 
het aantal incidenten in 2010 één was en de raming voor 2010 ook drie 
was? 

221 
Kan de regering toelichten welke stappen de regering neemt om kleine 
zelfstandigen ook onder de arbo-wetgeving te laten vallen? 

222 
Wat voor soort initiatieven (op sectorniveau) kunnen worden ondersteund 
met subsidies? Wat is het bedrag dat hiermee gemoeid is? Hoe wordt de 
effectiviteit van deze subsidies gemonitored? 
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223 
Bij de beantwoording van de vragen van de begroting 2011 geeft de 
regering aan dat het vaak om eenvoudige oplossingen gaat, waardoor 
bedrijven bij de hercontrole wel aan de eisen voldoen. Waarom wordt er 
dan niet afgedwongen dat bedrijven bij de eerste controle aan de eisen 
voldoen? Wat zijn de kosten in euro’s die gemoeid zijn met de 
hercontroles? 

224 
In 2011 treedt een wetswijziging in werking waardoor het voor kleine 
bedrijven met ten hoogste 25 werknemers eenvoudiger en goedkoper 
wordt om aan de risico-inventarisatie en evaluatieverplichting op grond 
van de Arbowet te kunnen voldoen. Waarom wordt het streefcijfer van 
2012 en 2016 dan niet flink verhoogd? Ligt het niet voor de hand dat het 
percentage bedrijven dat bij de eerste controle voldoet niet veel hoger 
ligt? 

225 
Waarom streeft de regering niet voor een veel hoger streefcijfer bij de 
eerste controle? 

226 
Kan de regering toelichten welke aanleidingen er zijn dat de Arbeidsin-
spectie het komende jaar aandacht gaat besteden aan agressie en geweld 
in de publieke sector? 

227 
Wat is de doelstelling voor 2012 aangaande het aantal actieve inspecties 
door de Arbeidsinspectie conform de definitie die in de begroting voor 
2011 werd gehanteerd? 

228 
Wat is de doelstelling voor 2012 aangaande het aantal uniek te inspec-
teren bedrijven? 

229 
Hoe groot is de stijging of daling van de kans dat een bedrijf gecontro-
leerd gaat worden door de Arbeidsinspectie in 2012 ten opzichte van 2011 
en 2010? 

230 
Hoeveel procent van de bedrijven wordt daadwerkelijk bezocht door de 
Arbeidsinspectie? 

231 
Wat wordt bedoeld met de volgende omschrijving van beleid bij art. 45: 
«waarborgen scheppen dat pensioentoezeggingen na pensioenering 
gestand kunnen worden gedaan»? 

232 
Wat is de reden dat de Financiering Voortzetting Pensioen( FVP)- regeling 
is gestopt? Op welke wijze is een voortzetting van deze regeling mogelijk? 

233 
Wat voor onderzoeken worden bedoeld betreffende operationele 
doelstelling 1 bij het artikel 45? 

234 
Kan de regering het tijdspad formuleren voor wat betreft de brede aanpak 
van de pensioenproblematiek? 
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235 
Wat verklaart de toename van het subsidiebedrag in 2014 ten opzichte van 
eerdere jaren? Waaruit bestaan deze subsidies? Wat is de effectiviteit van 
deze subsidies? Hoe kan worden verklaard dat ondanks de subsidies het 
pensioenbewustzijn is afgenomen? 

236 
Welke bijdrage zal het pensioenregister naar verwachting hebben op dit 
pensioenonbewustzijn. Neemt de regering ook andere maatregelen om dit 
pensioenbewustzijn te vergroten en waarom zijn er geen streefwaarden 
geformuleerd? 

237 
Wat zijn de oorzaken van het overschrijden van het budget met 0,17 
miljoen door toezichthouders DNB en AFM? Hoe dit in de toekomst te 
voorkomen en welke maatregelen zal de regering in dit kader gaan 
treffen? 

238 
De regering noemt in artikel 45 als onderdeel van de beleidsagenda de 
modernisering uitvoering om pensioenregelingen, via de Algemene 
Pensioeninstelling (API). Kan de regering uiteenzetten hoe (zowel 
inhoudelijk als qua planning) de regering invulling gaat geven aan deze 
modernisering? 

239 
Kan de regering toelichten of en in welke mate in 2010, net als in 
voorgaande jaren, het aantal pensioenfondsen is afgenomen door 
samenvoeging, clustering of overgang naar pensioenverzekeraars? 

240 
Hoeveel euro aan vermogen zou er nodig zijn om ervoor te zorgen dat 
geen enkel pensioen een reservetekort heeft (uitgaande van de meest 
actuele rentestanden)? 

241 
Pensioenfondsen mogen afstempelen als ultimum remedium, in hoeverre 
mogen zij de pensioenleeftijd verhogen voor al opgebouwde rechten als 
ultimum remedium? 

242 
Waarom is er gekozen voor één peildatum voor pensioenfondsen om aan 
te geven hoe de pensioenfondsen ervoor staan (31 december op het eind 
van het jaar)? Overweegt de regering om hier bijvoorbeeld twee data van 
te maken? 

243 
Welke concrete acties onderneemt de regering in verband met de focus 
van operationele doelstelling 1 en 2 (de financiële gezondheid van 
pensioenfondsen, rechten van deelnemers en deskundigheidseisen 
gesteld aan pensioenfondsbesturen)? Kan de regering de concrete acties 
per genoemd punt noemen? 

244 
Kan een pensioenfonds zomaar het type regeling dat het uitvoert 
veranderen (bijvoorbeeld van een middelloonregeling naar een 
beschikbare premieregeling)? Wat is daar voor nodig? Hoe worden 
deelnemers daar over ingelicht? 
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245 
In hoeverre wordt er bij de medianentabel en de puntenwolken in de 
milieu-effectrapportage (MEV) 2012 van het Centraal Planbureau (CPB) 
uitgegaan van indexatie door pensioenfondsen? 

246 
Is er inzicht in het aantal directeur-grootaandeelhouders (DGA’s), dat heeft 
gekozen voor pensioen in eigen beheer? Klopt het dat DGA’s niet op hun 
uitkering mogen korten als hun pensioenvermogen is geslonken? Klopt 
het dat DGA’s hierdoor soms gedwongen zijn hun «persoonlijke pensioen-
fonds» voortijdig leeg te eten? Zo ja, waarom is er voor deze systematiek 
gekozen en is er nagedacht over alternatieve oplossingen? 

247 
Wat vindt de regering van de dalende trend van het aantal pensioen-
fondsen? 

248 
De regering is voornemens de betrokkenheid van deelnemers bij hun 
pensioenvoorziening te bevorderen en noemt daarbij bepalingen uit de 
Pensioenwet over voorlichting aan deelnemers, medezeggenschap en de 
governance bij pensioenuitvoerders. Wanneer kan de Kamer hierover een 
wetsvoorstel van de regering verwachten? Op welke wijze betrekt de 
regering de informatiebehoefte van deelnemers zelf bij de aanpassing van 
de informatieverplichtingen in de Pensioenwet? 

249 
De regering is voornemens de betrokkenheid van deelnemers bij hun 
pensioenvoorziening te bevorderen, en noemt daarbij bepalingen uit de 
Pensioenwet over voorlichting aan deelnemers, medezeggenschap en de 
governance bij pensioenuitvoerders. Wanneer kan de Kamer hierover een 
wetsvoorstel verwachten? Op welke wijze betrekt de regering de 
informatiebehoefte van deelnemers zelf bij de aanpassing van de 
informatieverplichtingen in de Pensioenwet? 

250 
Wat is de regering bekend over de manier waarop pensioenfondsen hun 
reservetekorten proberen op te lossen? Op welke methode ligt het 
zwaartepunt? Welk percentage van het tekort trachten pensioenfondsen 
op te lossen door niet-indexeren en welk percentage door premieverho-
gingen? 

251 
Zijn er gegevens bekend over het pensioenbewustzijn van zzp’ers? Welke 
initiatieven lopen er om dit bewustzijn te vergroten? 

252 
Zijn alle gegevens al beschikbaar voor het pensioenregister? Staan ook 
verzekeraars hierbij? Doet elk pensioenfonds mee? Wat voor type vragen 
worden het meeste gesteld door de bezoekers van het pensioenregister? 

253 
De realisatie aangaande het pensioenbewustzijn in 2010 was 72%, wat is 
de reden dat de raming voor 2011 is gesteld op 50%? Wat gaat de 
regering doen om het pensioenbewustzijn in 2012 minimaal op het niveau 
van 2011 te brengen? 

254 
De regering geeft aan dat de instroom uit de Inkomensvoorziening oudere 
werklozen (IOW) vanaf 2010 is toegenomen, nu stabiel blijft en vanaf 2013 
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afneemt. Kan de regering nader toelichten waarom de volumes van 
instroom zich zo ontwikkelen? 

255 
De regering licht toe dat als gevolg van de Wet werken naar vermogen de 
uitstroom uit de Wajong zal toenemen, maar gecompenseerd worden 
door de extra instroom, zodat de uitgaven na 2010 niet wezenlijk zullen 
veranderen. Kan de regering dit cijfermatig toelichten? 

256 
De regering licht toe dat de wet Vazalo wordt ingetrokken. Wat voor 
gevolgen heeft dit voor de alleenstaande ouder, die uit de bijstand wil 
geraken? 

257 
Ten aanzien van de ZW bestaat het voornemen om per 1 januari 2014 voor 
uitzendbureau’s bij ziekte een loondoorbetalingstermijn van twee weken 
in te voeren. Wat zijn hiervan de financiële consequenties? Wat zouden de 
financiële gevolgen zijn als een loondoorbetalingstermijn van zes weken 
zou worden ingevoerd? 

258 
De uitkeringslasten van de Wajong zijn gedaald door een afschaffing van 
de anticumulatiebaten (390mln.) en een eenmalige kasschuif van 414 mln. 
Wat is de reden van deze kasschuif? Wat verklaart de rest van de daling? 
Wat verklaart de stijging van de uitkeringslasten in 2013? 

259 
Zijn de twee technische aanpassingen (verandering bij de anticumulatie-
baten van 390 miljoen en een eenmalige kasschuif van 414 miljoen) 
volledig verantwoordelijk voor de daling van de uitkeringslasten Wajong 
in 2012? Welke andere redenen zijn daarvoor te noemen? 

260 
Uit de cijfers van het Centraal Bureau voor de Statistiek (CBS) blijkt dat de 
instroom in 2010 weliswaar iets lager is dan 2009, maar wel veel hoger 
dan de afgelopen jaren. Hoe wordt dit door de regering verklaard? Hoe 
komt de regering tot de conclusie dat de nieuwe Wet Wajong, die per 2010 
is ingevoerd, tot minder instroom leidt? 

261 
Kan de regering toelichten wat het percentage is van westerse- en 
niet-westerse allochtonen, evenals van personen uit Midden en Oosteu-
ropese landen (MOE-landers), uitgesplitst naar leeftijd, geslacht en 
woonland, die gebruik maken van kinderopvangtoeslag, kindgebonden 
budget, de AKW, Wajong, WIA, WAO, WWB en de AIO? 

262 
Kan de regering de meest recente cijfers van fraude, eveneens uitgesplitst 
naar leeftijd, geslacht en woonland, van eerdergenoemde sociale wetten 
toelichten? 

263 
Kan de regering toelichten hoeveel fraude met sociale zekerheidsvoorzie-
ningen er is geconstateerd in 2010 en de eerste zes maanden van 2011? 
Kan de regering toelichten hoeveel hiervan is teruggevorderd en 
daadwerkelijk ontvangen? 
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264 
Kan de regering toelichten wanneer mensen te maken krijgen met 
sancties van uitkeringsinstanties? 

265 
Kan de regering toelichten in hoeveel gevallen een onterecht opgelegde 
sanctie, bekrachtigd door de rechter, heeft geleid tot een volledige 
schadeloosstelling aan betrokkenen? 

266 
Kan de regering, aan de hand van cijfers, inzichtelijk maken wat de 
participatie-effecten zullen zijn van de verschillende WWB-maatregelen? 

267 
Waarop zijn de besparingen gebaseerd bij een stevigere aanpak van 
fraude van 12 miljoen in 2012, oplopend naar 52 miljoen vanaf 2013? 

268 
Waaruit bestaat de stimulans en ondersteuning exact aan gemeenten in 
het kader van handhaving? 

269 
Hoe is de uitstroom uit de WW opgebouwd? Hoeveel procent vindt werk, 
hoeveel procent gaat met pensioen? 

270 
Welke maatregelen gaat de regering nemen om de WIA-instroom te 
beperken? Wat verklaart de enorme (verwachte) toename van de IVA? Hoe 
staat het met het pakket aan maatregelen dat per 1 januari 2013 in 
werking gaat? Wordt deze datum nog gehaald? 

271 
Waarom waren de WW-uitvoeringskosten in 2011 veel hoger dan in 2010, 
terwijl er minder uitkeringslasten waren? 

272 
Kan de regering een toelichting geven op de post nominaal in de tabellen 
46.3, 47.2 en 49.2? Waarom stijgen deze zo enorm (zeker procentueel)? 

273 
Is het waar dat vangnetters nu ook al passende arbeid moeten verrichten 
wanneer zij onder de ZW vallen? 

274 
Hoeveel procent van de vangnetters verricht tijdens hun eerste jaar ziekte 
passende arbeid? 

275 
Wat zijn de inkomensgevolgen voor iemand met vijf jaar werkervaring, die 
ziek wordt aan het eind van een tijdelijk contract? 

276 
Gaat voor mensen bij invoering van de WIA-poort in de ZW ook de 35% 
grens gelden? Krijgen deze 35-minners een no risk-polis? 

277 
Het voornemen bestaat om per 1 januari 2013 voor uitzendbureaus bij 
ziekte van een uitzendkracht een loonbetalingsperiode van twee weken in 
te voeren? Kan de regering toelichten waarom voor een termijn van twee 
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weken is gekozen en welke verwachtingen heeft de regering bij dit 
voornemen voor de instroomcijfers? 

278 
Waarom heeft de regering niet het voornemen om per 1 januari 2013 
differentiatie in de financiering voor de vangnetlasten ZW en de vangnet-
lasten WGA in te voeren, dit mede gelet op de besparingen? 

279 
Kan de regering een inschatting van de opbrengsten geven als de 
loondoorbetalingsperiode van twee weken door uitzendbureaus wordt 
ingevoerd? 

280 
Kan de regering toelichten hoe het aankondigingseffect werkt van acht 
miljoen euro op de uitkeringslasten bij introductie van de differentiatie in 
de financiering voor het vangnet ZW en de vangnetlasten WGA? 

281 
Wat is het verwachte effect van het vitaliteitspakket, en dan met name de 
regelingen, die gericht zijn op de 55+ers, op de indicatoren die genoemd 
worden in tabel 46.4? 

282 
Kan de regering toelichten welke instrumenten worden ingezet om voor 
de categorie werklozen 55 jaar en ouder de instroomkans in de WW te 
verkleinen en werkhervattingskans te verhogen? Kan de regering per 
instrument het financiële beslag toelichten? 

283 
Waarom wordt er niet gekozen om de ambities ten aanzien van de 
werkhervatting van WW-gerechtigden en zij die bij de categorie 55 jaar en 
ouder behoren niet groter gesteld? Kan de regering dit nader toelichten? 

284 
Hoe hoog is de instroomkans in de WW voor leeftijdscategorie 45 tot 55 
jaar ten opzichte van de gemiddelde instroomkans? 

285 
Kan de regering inzichtelijk maken welke effecten de bezuinigingen op het 
UWV zullen hebben voor de dienstverlening aan cliënten? Kan de regering 
garanderen dat de bezuinigingen niet ten koste gaan van de kerntaak van 
het UWV namelijk het naar werk begeleiden van werkloze mensen? 

286 
Kan de regering inzichtelijk maken welke effecten de bezuinigingen op 
uitvoeringsinstanties zoals het UWV hebben op de integrale dienstver-
lening en regionale samenwerking? 

287 
In vervolg op de WIA evaluatie zal de regering in 2012 een onderzoek 
uitvoeren naar de hybride uitvoering van de WGA. Op welke wijze worden 
organisaties en bedrijven uit de publieke en private sector betrokken bij de 
opzet en de uitvoering van dit onderzoek? Is de regering voornemens de 
Kamer vooraf te informeren over doel, opzet en tijdpad van het 
onderzoek? 

288 
Kan de regering nader toelichten waaruit exact de verschillen bestaan 
tussen de onderlinge onderzochte populaties, als verklaring voor het feit 
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dat de uitstroomkans naar werk onder eigenrisicodragers niet hoger ligt 
dan bij het UWV, terwijl dit uit de cijfers wel blijkt? 

289 
In vervolg op de WIA evaluatie zal de regering in 2012 een onderzoek 
uitvoeren naar de hybride uitvoering van de WGA. Op welke wijze worden 
organisatie en bedrijven uit de publieke en private sector betrokken bij 
opzet en uitvoering van dit onderzoek? Is de regering voornemens de 
Kamer vooraf te informeren over doel, opzet en tijdpad van het 
onderzoek? 

290 
Zijn er wijzigingen in de agendering beleidsdoorlichtingen ten opzichte 
van vorig jaar? Wordt de Kamer vooraf geïnformeerd over de opzet van de 
beleidsdoorlichtingen? 

291 
Wat is de verklaring voor het feit dat de groep met een no risk-polis iets 
toeneemt binnen het ZW-volume? 

292 
Waarom komen de realisatiecijfers van kennis van verplichtingen WAO en 
WGA voor 2010 niet beschikbaar? 

293 
Welke verantwoording legt de regering af voor het feit dat het percentage 
nieuwe Wajong-instromers met arbeidsmarktperspectief voor wie tijdig 
een participatieplan is opgesteld over het jaar 2010 met 66% is achterge-
bleven bij het streefcijfer van 100%? Kan de regering in een overzicht 
toelichten in welke mate er tijdsoverschrijdingen heeft plaatsgevonden en 
is er nog een aandeel personen, dat nog geen participatieplan heeft? 

294 
Welke grondslag biedt de oude Wajong waardoor personen van wie de 
uitkering is beëindigd en terugvallen met dezelfde klachten de oude 
Wajong weer kan herleven? 

295 
Waarom moet er eerst nog met het UWV worden overlegd over het 
vaststellen van een streefcijfer van 100%, als het gaat om het percentage 
nieuwe Wajong-instromers met arbeidsmarktperspectief voor wie tijdig 
een participatieplan is opgesteld? Zijn er redenen om aan te nemen dat dit 
streefcijfer in 2012 niet gehaald kan worden? Zo ja, welke redenen zijn 
dat? Zijn er extra stappen, die genomen dienen te worden om het 
streefcijfer van 100% te halen? 

296 
Welk aandeel van de 66% van de nieuwe Wajong-instromers voor wie een 
participatieplan is opgesteld vindt binnen een half jaar duurzaam werk? 

297 
Hoe lang duurt het gemiddeld voordat een Wajonger voor wie een 
participatieplan is opgesteld duurzaam werk heeft gevonden? 

298 
Wat is de termijn, die staat voor het opstellen van een participatieplan 
voor Wajong-instromers? Hoe lang deed het UWV hier gemiddeld over in 
2010? Klopt het dat Wajong-instromers met arbeidsmarktperspectief 
(gedeeltelijk arbeidsongeschikt) vanaf 2014 niet meer onder de Wajong 
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vallen? Waarom is er dan voor 2016 een streefcijfer opgenomen voor het 
aantal voor wie tijdig een participatieplan is opgesteld? 

299 
De regering licht toe dat in eerste instantie het percentage werkenden in 
de nieuwe Wajong nog relatief laag ligt, omdat het volgen van een 
re-integratietraject en het vinden van een passende baan tijd kost. Kan de 
regering toelichten wat de gemiddelde duur is en heeft de regering het 
streven om de gemiddelde duur te verkorten? 

300 
Waarop is de verwachting van de regering gebaseerd dat meer Wajongers 
zonder inkomensondersteuning aan de slag kunnen? 

301 
Zijn er gemeenten, die in 2010 te maken hadden met een tekort van meer 
dan 10% op hun inkomensdeel WWB, en waarvan de aanvraag voor een 
aanvullende uitkering via de incidentele aanvullende uitkering (IAU) zijn 
afgewezen? Zo ja, was deze afwijzing bij deze gemeenten toe te schrijven 
aan tekortkomingen in de uitvoering van de WWB? Zo nee, waarom 
konden deze gemeenten geen beroep doen op de vangnetfunctie van de 
financiering via de WWB? 

302 
Bij de berekening van het inkomensdeel WWB voor 2012 gaat de regering 
op basis van de CPB-ramingen ervan uit dat het bijstandsvolume in 2012 
zal uitkomen op 304 000 uitkeringen. Cijfers van het CBS laten zien dat het 
aantal personen met een uitkering op grond van de WWB en de WIJ op dit 
moment ongeveer 317 000 bedraagt en dat er geen sprake is van een 
substantieel dalende trend. Acht de regering een dergelijke daling onder 
de huidige onzekere economische omstandigheden realistisch? 

303 
Vindt de regering dat gemeenten een extra risico moeten dragen van 
enkele honderden miljoenen euro, voor 18 500 uitkeringen, die niet 
voorzien waren? Hoe verhoudt zich dat tot artikel 69 van de WWB, waarin 
staat dat er in principe voldoende budget hoort te zijn om alle uitkeringen 
te kunnen betalen? 

304 
In hoeverre is de regering bereid om gemeenten tegemoet te komen 
wanneer het bijstandsvolume fors stijgt als gevolg van de economische 
ontwikkelingen? 

305 
Vergoedt de regering op basis van de gemiddelde uitkeringsprijs de 
volledige kosten per uitkering als het gaat om het budget voor de 
uitkeringslasten WWB in 2011? Zo nee, waarom niet? 

306 
Is het waar dat de systematiek waarop het macrobudget wordt berekend 
niet objectief wordt getoetst zoals in het bestuursakkoord stond? Betekent 
dit dat de macrobudgetten voor 2012 volgens de huidige methodiek 
worden vastgesteld? Hoeveel tekort hadden de gemeenten op de 
WWB-budgetten in 2010 en 2011? 

307 
Voor de EU2020 strategie zijn geen tussenliggende streefwaarden 
geformuleerd. Wordt er wel tussentijds gemeten? Zijn er mogelijkheden 
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om naar aanleiding van die resultaten tussentijds bij te sturen? Kunnen 
lidstaten tussentijds op de behaalde resultaten worden aangesproken? 

308 
Hoeveel kinderen leefden in 2008 in de 1 130 000 jobless households in 
Nederland? Heeft Nederland specifieke afspraken gemaakt over het aantal 
kinderen dat opgroeit in deze huishoudens in EU verband? En buiten EU 
verband? 

309 
Wat is de reden dat niet van 100% van de uitkeringsgerechtigden bekend 
is wat het inkomen uit arbeid is? 

310 
Is bij het vaststellen van de streefwaarde van 94% voor 2012 rekening 
gehouden met de mogelijke introductie van de toets op het huishoudin-
komen? Zo ja, op welke manier is het streefgetal daarop aangepast? 

311 
Wat is de exacte definitie van een «jobless household»? Vallen hier ook 
personen onder, die gebruik maken van prepensioen of vervroegde 
uittreding (VUT)? Vallen hier ook mensen onder, die aan het rentenieren 
zijn? Behoort een student op kamers ook tot een «jobless household»? 

312 
Waarop is de aanname gebaseerd dat het aantal WWB-uitkeringen voor 
2012 zal dalen van 314 000 naar 304 000 uitkeringen? Hoeveel mensen 
leefden in 2010, 2011 en naar verwachting in 2012 in een huishouden, dat 
een bijstandsuitkering ontvangt? 
Welk deel van de verwachte daling wordt veroorzaakt door het uitstromen 
naar werk? Welke andere oorzaken van uitstroom uit de WWB zijn er te 
noemen en om hoeveel mensen en uitkeringen gaat het per oorzaak? 
Welk deel van de daling wordt veroorzaakt door de introductie van het 
huishoudinkomen? 

313 
Hoeveel huishoudens ontvingen in 2010 bijzondere bijstand? Hoeveel 
kinderen leefden in 2010 in huishoudens, die bijzondere bijstand 
ontvingen? Hoeveel huishoudens bestonden uit drie of meer kinderen? 

314 
Hoeveel huishoudens hadden een uitkering? Hoeveel van deze 
huishoudens had een inkomen uit werk, dat onder de 110% van het WML 
lag? Hoeveel van deze huishoudens had inkomen uit werk, dat onder de 
120% van het WML lag? Hoeveel van deze huishoudens had inkomen uit 
werk, dat onder de 130% van het WML lag? 

315 
Wat is de oorzaak van de afname van het gemiddelde schadebedrag door 
fraude met bijstandsuitkeringen? 

316 
Kan de regering toelichten welke maatregelen van de regering ertoe 
leiden dat er een groter beroep wordt gedaan op bijzondere bijstand? Kan 
de regering inzichtelijk maken dat een verhoging het budget van de 
bijzondere bijstand met 90 miljoen afdoende is om deze effecten op te 
vangen? 
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317 
In het regeerakkoord ging de regering uit (op basis van inschattingen van 
het CPB) van een stijging van de bijstandsuitgaven met 200 miljoen 
structureel als gevolg van een korting op de gemeentelijke re-integratie-
middelen van 400 miljoen per 2012? Waarop is de inschatting gebaseerd 
dat in de begroting voor 2012 de bijstandsuitgaven met 100 miljoen zullen 
stijgen, terwijl de korting op de re-integratiemiddelen onverkort doorgang 
vindt? 

318 
Kan de regering toelichten wanneer er een onafhankelijk onderzoek komt 
naar de hoogte van het inkomensdeel WWB in 2010 en 2011, zoals dat 
was opgenomen in het onderhandelaarsakkoord Rijk-VNG? 

319 
Waarom is de incasso-ratio maar 11%, terwijl deze bij de SVB over de 90% 
bedraagt? Verwacht de regering dat deze ratio stijgt naar aanleiding van 
het nieuwe frauderegime? Waarom worden er geen streefcijfers van de 
incasso-ratio opgesteld? 

320 
Kan de regering een nadere toelichting geven op het feit dat het naleving-
sniveau van de verplichting tot het melden van samenwonen op een hoog 
niveau ligt van 99%? 

321 
Welke verklaringen heeft de regering voor het feit dat het aantal geconsta-
teerde fraudegevallen in 2010 met 10% weliswaar is gestegen, maar dat 
het totale schadebedrag lager ligt? 

322 
De regering licht toe dat de inzet van re-integratiemiddelen vooral 
selectief en vraaggericht dient te gebeuren. In 2008 is door de Inspectie 
werk en inkomen (IWI) de ondersteuning van burgers in het stelsel voor 
werk en inkomen onderzocht. Daaruit blijkt de mate van ondersteuning in 
het eerste en tweede half jaar van de uitkering. Is de regering voornemens 
een soortgelijk onderzoek te doen? Kan de regering uiteenzetten hoe de 
mate en intensiteit van ondersteuning is verdeeld over de doelgroepen en 
over de tijdsperiode van een uitkering? 

323 
Hoe worden maatregelen ten aanzien van bijvoorbeeld de persoonsge-
bonden budgetten, de Wet tegemoetkoming chronische zieken en 
gehandicapten (WTCG), de overheveling van begeleiding naar 
gemeenten, het personenvervoer en het passend onderwijs in relatie tot 
bijvoorbeeld de wijziging van de WWB en de introductie van de WWNV 
besproken? Wordt daarbij gekeken naar de koopkrachtplaatjes van deze 
kwetsbare groepen? Zo ja, hoe zien deze koopkrachtplaatjes eruit voor 
huishoudens, die met meerdere maatregelen te maken krijgen? Op welke 
andere punten wordt afgestemd? 

324 
Hoeveel jonggehandicapten zijn bij de rijksoverheid in vaste dienst? Kan 
de regering per ministerie, eenheid en divisie toelichten hoeveel dit er 
betreffen? 

325 
Hoeveel jonggehandicapten zijn gedetacheerd bij de rijksoverheid? Kan de 
regering per ministerie, eenheid en divisie toelichten hoeveel dit er 
betreffen? 
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326 
Kan de regering inzichtelijk maken hoe groot de doelgroep van de Wet 
werken naar vermogen is? 

327 
Kan de regering inzichtelijk maken hoeveel budget gemeenten binnen de 
Wet werken naar vermogen per individu kunnen besteden aan 
re-integratie en begeleiding? 

328 
Kan de regering inzichtelijk maken hoe groot naar schatting de groep zal 
zijn, die aanspraak maakt op loondispensatie? 

329 
Kan de regering inzichtelijk maken hoeveel mensen er naar schatting 
onder het wettelijke minimum loon zullen gaan werken? Kan de regering 
daarbij toelichten hoe lang de regering werken onder het wettelijk 
minimumloon acceptabel vindt? 

330 
Kan de regering toelichten wat er gebeurt als gemeenten kiezen voor een 
gelijke verdeling van de loondispensatiegelden over de groepen? Kan de 
regering in dat geval een inschatting maken van het aantal personen, dat 
onder de huidige regels onder het regime van de Wsw zou vallen en 
straks buiten de regeling valt vanwege een te beperkte verdiencapaciteit? 

331 
Kan de regering inzichtelijk maken wat het uitverdieneffect van 200 
miljoen in de tabel maatregelen in het kader van de Wet werken naar 
vermogen betekent? Betekent dit dat er personen langer uitkeringsafhan-
kelijk blijven als gevolg van de bezuiniging op de re-integratiemiddelen? 
Zo ja, om hoeveel personen gaat dit? Zo nee, wat is dit dan voor effect en 
hoeveel personen betreft dit? Kan de regering toelichten wat de bruto 
besparing is? 

332 
Kan de regering uitleggen waarom de uitvoeringskosten van operationele 
doelstelling 2 in tabel 47.1 dalen, terwijl het bedrag verdrievoudigt? 

333 
Wat zijn de beoogde effecten van het schrappen van de bijdrage voor 
volwasseneneducatie? Welke (mogelijk) effecten heeft dit op de 
arbeidsparticipatie? 

334 
Kan de regering een p x q-onderbouwing geven van de taakstelling op het 
participatiebudget met ingang van 2012 tot en met 2016? Hoe is dit 
bedrag precies opgebouwd? 

335 
Hoe verhoudt de doelmatigheidskorting en taakstelling bij het UWV in de 
begroting 2012 zich tot de (bij Voorjaarsnota 2011) eerder ingeboekte 
korting op de dienstverlening, oplopend tot 102 mln. in 2015? 

336 
Kan de regering toelichten wat er gebeurt met het resterende deel, dat 
niet wordt overgeheveld naar artikel 47, van het budget op beleidsartikel 
48, betreffende de uitvoeringskosten Wsw-indicatiestelling? 
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337 
Kan de regering in verband met de overheveling van het Wsw-budget 
naar artikel 47 een meerjarig inzicht geven in de precieze besteding van 
het budget, uitgesplitst naar middelen voor re-integratie, inburgering en 
volwasseneneducatie? Is de regering bereid dit ook in de begroting voor 
2013 en verder toe te lichten? 

338 
Welke subsidies komen te vervallen als gevolg van de korting op het 
subsidiebedrag op artikel 47? 

339 
Wat zijn de verklaringen van de regering voor het feit dat de meerjarige 
uitgaven een grillig verloop tonen in kader van ESF2 door het Agentschap 
SZW? Hoe groot zijn de verwachte kosten voor SZW wanneer er 
waarschijnlijk geen Europese subsidie voor de uitvoeringskosten meer is 
aan het eind van de ESF periode 2007–2013? 

340 
Wat is de bedoeling van de herstructureringsfaciliteit? Wat zijn de 
concrete doelstellingen, waaraan de sociale werkvoorzieningssector 
(SW-sector) moet voldoen om in aanmerking te komen voor middelen uit 
deze faciliteit? Wanneer is een SW-voorziening omgevormd tot een 
mensontwikkelbedrijf? Hoe is de regering gekomen tot de gekozen 
bedragen van de faciliteit? Wat gebeurt er in het geval van onderuit-
putting? Wat gebeurt er als de middelen onvoldoende blijken te zijn? 

341 
Worden de effecten van de selectievere begeleiding van mensen met een 
WW-uitkering gemonitored? Kan dit meegenomen worden in het 
experiment over netto-effectiviteit van re-integratie? 

342 
Is het waar dat er helemaal geen re-integratie voor WW-ers zal plaats-
vinden in 2012? 

343 
Kan de regering inzicht geven in de manier waarop werklozen weer aan 
het werk komen? In hoeveel procent van de gevallen wordt bijvoorbeeld 
door tussenkomst van het UWV werk gevonden? 
Kan de regering daarnaast inzicht geven in de manier waarop werkgevers 
hun vacatures invullen? In hoeveel procent van de gevallen wordt hier 
gebruik gemaakt van het UWV? 

344 
Waarom kan het UWV (op grond van tabel 47.4) slechts minder dan de 
helft van het aantal vacatures vervullen? 

345 
Hoe verklaart de regering de enorme toename van het aantal mensen dat 
zonder re-integratie ondersteuning een baan heeft gevonden (tabel 47.5)? 

346 
Kan de regering inzichtelijk maken hoeveel budget gemeenten binnen de 
Wet werken naar vermogen zullen moeten investeren in het bestaande 
bestand Wsw-ers? Kan de regering inzichtelijk maken hoeveel budget er 
dan nog overblijft voor Wajongers, WWB-ers en niet-uitkeringsgerech-
tigde (nuggers)? 

32



347 
Uitstroom naar regulier werk binnen 24 maanden na start re-integratie-
ondersteuning vindt slechts plaats in 52% van de gevallen. Kan de 
regering toelichten wat de verklaringen zijn voor dit lage aandeel? In 
hoeverre wordt rekening gehouden met duurzame uitstroom (uitstroom 
langer dan zes maanden of langer dan een jaar)? 

348 
Hoe groot was de totale doelgroep Wsw in 2008, 2009 en 2010? 

349 
Hoeveel werknemers met een Wsw-indicatie zijn in vaste dienst bij de 
rijksoverheid? Kan de regering per ministerie, eenheid en divisie 
toelichten hoeveel dit er betreffen? 

350 
Hoeveel Polen zijn er werkzaam in de sociale werkvoorziening in 
Nederland? 

351 
Hoeveel personen met een Wsw-indicatie zijn in vaste dienst bij een 
reguliere werkgever in het kader van begeleid werken? 

352 
Hoeveel personen met een Wsw-indicatie zijn gedetacheerd bij reguliere 
werkgevers? 

353 
Hoeveel personen met een Wsw-indicatie zijn gedetacheerd bij lokale 
overheden? 

354 
Hoeveel personen met een Wsw-indicatie zijn in vaste dienst bij een lokale 
overheid in het kader van begeleid werken? 

355 
Hoeveel personen met een Wsw-indicatie staan er momenteel op de 
wachtlijst voor een arbeidsplaats in een sociale werkplaats? 

356 
Waarom is er sprake van een stimuleringsuitkering als bonus voor het 
aantal gerealiseerde begeleidwerken-plekken? Wat zijn de verklaringen 
voor het feit dat het budget van 18 miljoen niet volledig wordt benut? 

357 
Hoeveel mensen zullen in 2012 de 90 804 arbeidsjaren invullen? Wat was 
de landelijk afgesproken taakstelling in arbeidsuren in 2007, 2008, 2009 
2010 en 2011, en door hoeveel personen werd deze taakstelling in ieder 
jaar ingevuld? 

358 
Kan de regering een precieze kwantificering en onderbouwing geven van 
het te bezuinigen bedrag op de Wsw in de komende jaren? Hoe is dit 
bedrag precies opgebouwd? 

359 
Kan de regering al iets meer zeggen over de stand van zaken en/of 
resultaten van de pilots Wsw? 
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360 
Hoeveel personen, die onder de Wsw vallen kregen het advies begeleid 
werken? Hoeveel personen, die onder de Wsw vallen, kregen het advies 
beschut werk? Betekent het niet krijgen van het advies begeleid werken in 
beginsel dat de desbetreffende persoon niet in staat wordt geacht om 
(onder begeleiding) bij een reguliere werkgever aan de slag te gaan? 

361 
Kan de regering een nadere toelichting geven op de groeiende wacht-
lijsten bij de Wsw? 

362 
Welke maatregelen neemt de regering om het aandeel gerealiseerde 
plaatsen in begeleid werken verder toe te laten nemen dan huidige 5%? 

363 
Wat zijn de percentages van personen, die in staat zijn om ook daadwer-
kelijk begeleid te werken? 

364 
Het aantal detacheringen als percentage van het totaal aantal arbeids-
plaatsen behelst 25%. Heeft de regering het streven om deze percentages 
ook te vergroten? 

365 
De regering is verantwoordelijk voor het toezicht op de uitvoering en 
handhaving van de naleving van de Wsw door gemeenten via generiek 
toezicht, voorzien per 1 januari 2012. Kan de regering toelichten wat de 
verschillen zijn met het huidige toezicht? 

366 
Wat zijn de verklaringen voor het feit dat bekendheid met regels samen-
wonen en inkomen bij operationele doelstelling 1 na een stijging in 2009, 
weer is afgenomen in 2010? Wat zijn de verklaringen ook voor de daling in 
de bekendheid met regels samenwonen operationele doelstelling 2? 

367 
Waarom is de pensioengerechtigde leeftijd in Caribisch Nederland 65 
jaar? Waarom wordt de leeftijd net als in (Europees) Nederland niet aan 
de leeftijdsverwachting gekoppeld? 

368 
Waarom wordt verwacht dat naar de toekomst het aantal gerechtigden op 
een tegemoetkoming voor ouders van thuiswonende gehandicapte 
kinderen (TOG) nog iets zal toenemen? In hoeverre wordt er voor de 
TOG-regeling samengewerkt met het ministerie van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport (VWS)? 

369 
De regering is voornemens om in 2013 het woonlandbeginsel ook van 
toepassing te laten zijn op het kindgebondenbudget? Wat is er nodig om 
dit geregeld te krijgen? 

370 
Hoe frequent komt het voor dat er terugvorderingen ingesteld worden bij 
de huishoudens, die meer kindgebonden budget hebben ontvangen, dan 
waar het huishouden recht op had op basis van de vastgestelde 
inkomens? Gebeurt dat in alle gevallen? Worden er maatregelen genomen 
om dit zoveel mogelijk te voorkomen? 
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371 
Het aantal huishoudens dat gebruik maakt van het kindgebonden budget 
daalt volgens de regering voornamelijk door het voornemen om de 
bedragen van het kindgebonden budget te verlagen en niet te indexeren. 
Kan de regering deze relatie uitleggen? Dit voornemen leidt tot minder 
uitkeringslasten, maar waarom leidt dit tot minder huishoudens, die 
gebruik maken van het kindgebonden budget? 

372 
Wat zijn de verklaringen voor het feit dat het aantal fraudesignalen met de 
AKW weer duidelijk is toegenomen? Waarom ligt het aangiftebedrag op 
€ 6000? Welke bestuursrechtelijke maatregelen worden genomen 
wanneer er fraude wordt geconstateerd onder de € 6000? 

373 
Kan de regering een trendmatige schets geven van de rijksbijdrage aan 
het Ouderdomsfonds tot 2040? 

374 
Kan de regering een nadere toelichting geven op de rijksbijdrage 
zwangere zelfstandigen? 

375 
Welk percentage betalen de werkgevers mee aan de totale kosten van de 
kinderopvang? Kan de regering dit toelichten voor de jaren 2012, 2013, 
2014 en 2015? 

376 
In hoeverre lukt het de Gemeentelijke Gezondheidsdienst (GGD) om alle 
gastouders, peuterspeelzalen en kinderopvangorganisaties te 
controleren? 

377 
In hoeverre worden alle GGD-adviezen opgevolgd door de gemeenten? 

378 
Kan de regering toelichten hoeveel er totaal wordt bezuinigd op de 
kinderopvang in 2012, 2013 en 2015 ten opzichte van 2011? 

379 
Hoeveel kinderopvangcentra werken er momenteel met een aandachts-
functionaris kindermishandeling en hoeveel kinderopvangcentra nog niet? 

380 
In hoeverre zijn medewerkers van kinderopvangcentra getraind in de 
meldcode kindermishandeling? 

381 
Kan de regering toelichten wat de bezuinigingen op de kinderopvang-
toeslag voor gevolgen hebben voor alle inkomensgroepen? Kan de 
regering daarbij specificeren hoeveel de lage-, midden- en hoge-inkomens 
er per maand op achteruit gaan ten opzichte van 2010 in 2011, 2012, 2013, 
2014 en 2015? 

382 
Kan de regering toelichten wat de bezuinigingen op alle kindregeling voor 
gevolgen hebben voor alle inkomensgroepen? Kan de regering specifi-
ceren hoeveel de lage- midden en hoge- inkomens er per maand op 
achteruit gaan ten opzichte van 2010 in 2011, 2012, 2013, 2014 en 2015? 

35



383 
In hoeverre hebben ouders in 2011 minder een beroep gedaan op de 
kinderopvang ten opzichte van 2009 en 2010? Kan de regering dit 
specificeren naar inkomensgroep? 

384 
Kan de regering in percentages toelichten welke inkomensgroepen, in 
welke mate gebruik maken van de kinderopvang? 

385 
De kinderopvangtoeslag wordt vanaf volgend jaar gekoppeld aan het 
aantal uren dat de ouders of verzorgers van het kind werken. Voor de 
buitenschoolse opvang (4–12 jarigen) geldt dat ouders of verzorgers 
maximaal 70% van hun gewerkte uren kunnen declareren als opvanguren. 
Het zal echter voorkomen dat ouders of verzorgers door moeten werken 
als het kind schoolvakantie heeft, aangezien de schoolvakantie ruimer is 
dan de vakantie van werknemers. Hoe pakt de maximering van 70% van 
het gewerkte aantal uren in deze periode uit? Komen werkende ouders of 
verzorgers dan niet in de knel? 

386 
In welke gemeenten bestaan geen wachtlijsten meer? 

387 
In welke (deel)gemeenten en/of wijken van gemeenten zijn de wachtlijsten 
nog lang? 

388 
Hoeveel kinderdagverblijven kampen met leegloop? In welke gemeenten 
zijn de deze kinderdagverblijven gevestigd? 

389 
Hoeveel kinderdagverblijven zijn gesloten of verkeren in grote problemen 
als gevolg van leegloop? 

390 
Wat zijn de gevolgen voor de werkgelegenheid in de sector als gevolg van 
leegloop? 

391 
Kan de regering een overzicht verschaffen van de contractmodellen, die 
kinderdagverblijven hanteren? Welke modellen zijn niet juridisch niet 
houdbaar? 

392 
Hoeveel ouders kiezen voor een alternatief om hun kinderen op te vangen, 
onderverdeeld naar ouders die (deels) stoppen met werken en keuze voor 
informele opvang? Welk aandeel van alle ouders, die gebruik maken van 
kinderopvang, heeft medio oktober 2011 aangegeven minder reguliere 
kinderopvang te gaan afnemen? 

393 
Welke (financiële) effecten heeft het ophogen van het standaard aantal af 
te nemen uren ter compensatie van de aangekondigde tariefwijziging? 
Hoeveel extra kinderopvangtoeslag moet worden uitgekeerd als gevolg 
van dergelijke verkapte tariefstijgingen? 
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394 
In hoeverre komen gastouders die niet thuis kinderen kunnen of willen 
opvangen in aanmerking voor kinderopvangtoeslag voor hun eigen 
kind(eren)? 

395 
Kan als gevolg van de maatregel dat kinderopvangtoeslag met maximaal 
één maand terugwerkende kracht kan worden aangevraagd een ouder, die 
in januari voor het eerst kinderopvang of gastouderopvang afneemt 
uiterlijk 28 februari voor het eerst kinderopvangtoeslag moet hebben 
aangevraagd en kan die ouder dan later in het jaar of het jaar erop alsnog 
een wijziging indienen voor meer toeslag over de maand januari? Of moet 
de ouder nu uiterlijk de laatste dag van de maand een wijziging 
doorgeven voor de maand ervoor? 

396 
In hoeverre heeft vermindering van kinderopvangsubsidies effect op de 
totale welvaart? 

397 
Acht gemeenten hebben een budget gekregen om projecten op te zetten 
om de wachtlijsten weg te werken? Wat is de stand van zaken hiervan? 
Kan de regering toelichten welke concrete acties gemeenten ondernemen 
om de wachtlijsten weg te werken? 

398 
Wat is de reden dat de wachttijd van de kinderopvang zo is toegenomen 
in 2010 ten opzichte van 2009? 

399 
Wat houdt de subsidie in voor extra scholing van pedagogisch 
medewerkers? Geldt dit dan ook voor medewerkers in de gastouder-
opvang? 

400 
Welke maatregelen vallen onder de subsidie voor verbetering van 
kwaliteit van toezicht en handhaving voor kinderopvang? 

401 
In welke mate draagt de werkgever van de pedagogisch medewerker bij 
aan de kosten van de hier genoemde extra scholing? 

402 
Zijn de middelen voor bevordering van kwaliteit behalve voor pedago-
gisch medewerkers ook bestemd voor gastouders en medewerkers van 
gastouderbureaus? 

403 
Wat is de stand van zaken betreffende de gemeentelijke inspectieruimte 
kinderopvang (GIR)? 

404 
In het verleden is ook subsidie verstrekt aan het opzetten van de kinderop-
vangkaart. Wat is de stand van zaken van dit project en in hoeverre is de 
doelstelling bereikt? 

405 
Hoe vaak komt fraude met de kinderopvangtoeslag voor? Kan de regering 
toelichten welk bedrag naar verwachting gemoeid is met fraude met de 
kinderopvangtoeslag? 
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406 
Wat is de ouderbijdrage voor een gezinsinkomen dat lager is dan 130% 
van het wettelijke minimumloon (bijvoorbeeld 100% van het wettelijke 
minimumloon) voor het eerste kind en volgende kinderen? 

407 
Peuterspeelzaalwerk valt ook onder de Wet ontwikkelingskansen door 
kwaliteit en educatie (Wet OKÉ). Wie is er verantwoordelijk voor de 
kwaliteit van peuterspeelzaalwerk? 

408 
Wat is het budget per jaar dat is gereserveerd voor het Bureau Kwaliteit 
Kinderopvang? Wat is de doelstelling van het Bureau Kwaliteit Kinder-
opvang? Wat zijn de prestatie-indicatoren van de werkzaamheden van het 
bureau en hoe is op deze indicatoren in de afgelopen jaren gescoord? In 
hoeverre wordt bij de experimenteerruimte voor dagarrangementen ook 
het onderwijs betrokken? 

409 
Wanneer kan de Kamer de kwaliteitsagenda van de kinderopvangsector 
verwachten? 

410 
Wanneer zijn de realisatiecijfers van de inspecties kinderopvanglocaties 
over 2010 bekend? 

411 
Kan de regering toelichten wat het bedrag is dat gemoeid is met externe 
inhuur op het kerndepartement? Om hoeveel fte gaat het? Kan de 
regering tevens een overzicht van de laatste twee jaar en de komende 
jaren overleggen? Welke norm wordt gehanteerd voor externe inhuur? 

412 
Kan de regering de post personeel en materieel kerndepartement 
uitsplitsen naar de volgende onderdelen: inhuur en huisvestingskosten? 

413 
Kan de regering inzicht geven in hoeverre de taakstelling bij het ministerie 
van SZW, het UWV en de SVB op schema lopen. Uit de brief «Invulling 
hoofdlijnen taakstelling SZW-domein 2012–2015» van 14 maart 2011 bleek 
dat er nog 127 miljoen ingevuld moest worden bij UWV. Is dit al gedaan? 

414 
Waarom kent het aantal kinderen waarvoor kinderopvangtoeslag wordt 
gegeven een stijgend verloop? 

415 
Welke bevoegdheden en sturingsmogelijkheden heeft de Kamer op de 
sociale fondsen? 

416 
Kan de regering aangeven welke gevolgen er zijn voor de SZW-begroting, 
indien de werkloosheid verder oploopt? Houdt de regering eraan vast om 
tegenvallers op de WW-uitgaven op te vangen binnen de SZW-begroting? 

417 
In 2010 kende de SZW-begroting een meevaller op de WW-uitgaven. Is het 
waar dat meevallers terugvloeien in de schatkist? 
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418 
In hoeverre houdt de regering vast om sociale werknemersverzekering 
binnen de kaders van het EMU-saldo te houden? Zo ja, hoe verhoudt zich 
dat met de verzekeringsgedachte van een werknemersverzekering? 

419 
In hoeverre houdt de regering rekenschap met het premie-advies van het 
UWV voor het vaststellen van de premie voor het Algemeen werkloos-
heidsfonds (Awf)? Waarom is de Awf-premie ook voor volgend jaar 
vastgesteld op een lager niveau dan dat van het premie-advies van het 
UWV? 

420 
Wat voor gevolgen hebben deze voorziene tekorten op de sociale fondsen 
voor de gehele SZW begroting? 

421 
Kan er een globale vergelijking worden gemaakt tussen wat een 
werknemer netto in handen krijgt wanneer deze werknemer € 30 000 
bruto verdient, een werknemer, die € 30 000 bruto verdient en een zzp’er, 
die een bruto inkomen verdient van € 30 000? 

422 
Wat is de verhouding in marginale druk tussen een werknemer in 
loondienst en een zzp’er? 

423 
Kan de regering een globale vergelijking maken tussen wat een 
werknemer netto in handen krijgt wanneer deze werknemer € 75 000 
verdient en een zzp’er met een inkomen van € 75 000? 

424 
Hoe ziet het koopkrachtplaatje eruit voor de volgende situatie: een gezin 
met drie kinderen in de leeftijd van twee, vier en zes jaar, waarvan het 
jongste kind drie dagen naar de crèche gaat en de twee oudste kinderen 
gebruik maken van de buitenschoolse opvang. Beide ouders werken, 
waarbij de ene partner fulltime werkt en € 30 000 verdient De andere 
partner verdient € 15 000. Het gezin woont in een huurhuis. Beide 
partners maken gebruik van de spaarloonregeling. 

425 
In hoeverre wordt rekening gehouden bij de herziening van de kindrege-
lingen met de grotere spreiding van koopkrachteffecten voor huishoudens 
met kinderen? Worden de koopkrachteffecten, die zijn voorzien voor 
volgend jaar, ook meegenomen? 

426 
De kosten voor formele kinderopvang mogen nu door gemeenten 
meegenomen worden bij kwijtschelding van gemeentelijke belastingen. 
De regering stelt dat gemeenten hiervan naar verwachting meer gebruik 
gaan maken. Wat is de beleidsvrijheid van gemeenten om hieraan zelf 
invulling te geven?
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